
   
 
 
Svar på interpellation från Markus Alexandersson (S)  
Angående finansiering av simhallar i Blekinge.   
 
 
Jag avstår att svara på första delen av frågan med hänvisning till att vad som sägs 
på interna gruppmöten är just internt.   
 
Det finns inget förslag om att finansiera en simhall i en specifik kommun varken i 
Sölvesborg eller någon annanstans och därför finns det heller inte med i Alliansens 
budget. 
 
 
Alexander Wendt (M) 
Landstingsstyrelsens ordförande  


